
Biography 
 

Born in the city of Campinas, Brazil and raised as a suburban kid, I studied my whole 

life in the same place, from kindergarten to high school. This limited me to only playing with 

action figures and reading comic books when at home, but also took me to grow a family 

relationship in school, with the colleagues I still speak and eventually see today. 

Even before high school, I developed a great interest for computers and technology, 

which led me to build a prospective career in I.T. and to working with companies like LEGO 

Education, Microsoft and British Telecom, not to mention the participation in events in fields 

of robotics and computer sciences. 

However, still in high school, I also developed an appreciation for films and culture due 

to the creative and inspiring thinking cultivated since the early age. This motivated me on the 

Tuesday, June 9th 2015, at fourteen hours GMT -3 , to meet with my manager and say I was 

leaving a promising career and moving to Canada to study arts and letters. 

Throughout the years, my ability to think logically evolved with my creative playfulness 

and my wish to create stories. This helped me trace a future in culture and media, leading me 

to project a lively and joyful career. 

  



Biographie 
 

Née à la ville de Campinas, Brésil et élevé comme une un garçon de la banlieue, j’ai 

étudié toujours dans la même école, du jardin d’enfants jusqu’à la fin du secondaire. Cela a fait 

que mes activités étaient limités à jouer avec mes G.I. Joe’s et à lire des bandes dessinés, mais 

quand à l’école, cela m’a fait créer une relation de famille avec des collègues, des gens avec 

qui je encore parle et qui je visite toujours quand il y a une opportunité. 

Même avant le secondaire, j'ai grandi un grand intéresse pour ordinateurs et 

technologie, ça m'aidé a achever une carrière en Technologie d'Information et a travailler avec 

entreprises comme LEGO Éducation, Microsoft et British Telecom, au même temps, j'ai 

participé volontairement en évènements de robotiques et sciences de la computation. 

Toutefois, encore au secondaire, j'ai aussi grandi une appréciation pour films et culture 

à cause d'une mentalité créative et inspirante cultivé depuis l’enfance. Ça a me motivé, dans le 

Mardi, 9 Juin de 2015, a quatorze heures GMT -3, à faire un rendez-vous avec mon gérant et 

dire que laissait une carrière prometteuse pour me déménager au Canada et étudier arts et 

lettres. 

À travers les années, ma capacité de penser logiquement a évolué avec mon 

enjouement et mon désir pour créer des histoires. Cela m’a amené à tracer un futur dans 

culture et media, et au cours d’une carrière animé et amusante. 


